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Interpellation - Hillesjön och andra vattendrag 
I Gävle kommun finns det många vackra och fina sjöar. Hillesjön har historiskt 
rensats av Gävle kommun för att vara ett levande vattendrag. Dock har 
kommunen slutat med det trots att det exempelvis skulle vara ett utmärkt 
projekt inom ramen för arbetsmarknadsenheten.  

Det är viktigt med levande vattendrag och öppna och fria sjöar i Gävle 
kommun. 

Med anledning av ovanstående frågar jag Erik Holmestig (C) 
följande: 

- Vad finns det för planer för att hålla Hillesjön öppen och fri från igenväxt? 

- Varför slutade Gävle kommun med det förebyggande underhållet av 
Hillesjön? 

- Finns det några planer för att göra en fin badplats i anslutning till sjön för 
att barn och familjer ska kunna leka och bada i sitt närområde utan att vara 
tvungen att resa till Bolognerbadet? 

Lars Beckman (M), ledamot av kommunfullmäktige 

 


